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ZAPISNIK 

,.,~~...,, ...,,__{., Ekosola L~f)~"" :3°:t-

1. seje Sveta starsev OS Prezihovega Voranca Ravne na Koroskem, ki je bila v cetrtek, 28. -~- 2023, 

ob 17. uri, v ucilnici st. 6. 

Prisotni: Bianka Matjasec (1. b}, Ana Lipovnik (1. c), Jasmina Kralj (2. a), Barbara Ri:znik Miklavc (2. 

b) Nadja Roser (3. a}, Eva Krautberger (4. a), Barbara Zibret (4. b) , Miroslav Poberznik (5. a), Barbara 

Knez (5. b), Mojca Kert (6. a), Zora Resek (8. a), Maja Gostencnik Adamic (9. a), Maja Pucelj Brunec 

(9. b), Severina E)ordevic (namesto Maje Lu:znik) (9. c). 

lzostanek so opravicili: Bojana Verdinek - ravnateljica, Mateja Cebulj (1. a), Matic Knuplez (7. b) 

Maj a Luznik (9. c) .. 

Manjkajoci: Janja Roser (3. b), Zala Videtic Kraker (6. a), Tanja Kumprej (7. a), Jure Jelen (8. b), 

Ostali prisotni: Simona Uranc - pomocnica ravnateljice in Jasna Bezjak Zavrsnik - predsednica 

Solskega sklada. 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev sklepcnosti. 

2. Pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda. 

3. Razresitev clanov sveta starsev, ki jim je prenehala funkcija. 

4. Potrditev novo izvoljenih clanov sveta starsev. 

5. lzvolite novega predstavnika starsev v Svet sole 

6. Pregled in potrditev zapisnika prejsnje seje. 

7. Porocilo o realizaciji LON za solsko leto 2022/2023. 

8. Porocilo o delu solskega sklada za leto 2022/2023. 

9. Seznanitev z LON 2023/2024. 

10. Razno. 

K 1) 
Namestnica predsednika Nadja Roser pove, da je Matic Knuplez opravicil svoj izostanek in ga bo ona 

nadomescala. 
Namestnica predsednika ugotovi, da so sklepcni in da se lahko nadaljuje s sejo. 



K 2) 
Namestnica predsednika skupaj z navzocimi pregleda dnevni red. Navzoci niso imeli pripomb, zato so 

sprejeli naslednji sklep. 

1. sklep: Soglasno se potrdi predlagani dnevni red. 

K 3 in K 4) 

Namestnica predsednika pove, da dosedanji predstavnik starsev devetega razreda Boris Pandev, nima 

vec otroka v zastopanem razredu in pri tern predlaga, da se le-ta razresi. Hkrati predlaga, da se potrdijo 
tudi novoizvoljeni predstavniki starsev prvih razredov. 

Zaradi zamenjav predstavnikov v svetu starsev je potrebno razresiti Borisa Pandev, potrditi pa je 
potrebno Matejo Cebulj, Blanko Matjasec, Ano Lipovnik. 

2. sklep: Borisa Pandev se razresi kot predstavnika starsev. Potrdi se Matejo Cebulj, Blanko 
Matjasec, Ano Lipovnik. 

K5) 

Namestnica predsednika pove, da je je bil pravkar razresen clan sveta starsev Boris Pandev tudi 
predstavnik sveta starsev v Svetu Osnovne Sole Prezihovega Voranca Ravne na Koroskem in zato je 
potrebno izglasovati novega clana, ki bo predstavnik starsev v Svetu sole. 

3. sklep: Soglasno se potrdi, da bo novi predstavnik Sveta starsev v Svetu sole Prezihovega 
Voranca Ravne na Koroskem Miroslav Poberznik. 

K 6) 

Namestnica predsednika skupaj z navzocimi pregleda zapisnik in sklepe prejsnjih sej. 

4. sklep: Soglasno se potrdi zapisnik 2. redne seje sveta starsev. 

K 7) 

~ame~tnic~ pre?sednika n~~zocim povzame Porocilo o realizaciji letnega delovne y 

k1 ga Je pnprav1la ravnatelJ1ca Bojana Verdinek. Ciani starsev OS Pr Y•h gt nacrta 2022/2023, 
Koroskem so porocilo prejeli v sklopu gradiva za sejo. ezi ovega oranca Ravne na 

Na porocilo ni pripomb, niti vprasanj. 



K 8) Namestnica predsednika preda besedo Jasni Bezjak Zavrsnik, predsednici solskega sklada, ki 

povzame porocilo o delu solskega sklada. Clanom pove, da je bilo pridobljenih sredstev z zbiranjem 

starega papirja 488,90 eur, z donacijami 5.150, 76 eurov. Sredstva so se porabila za sofinanciranje sol 

v naravi in ekskurzij v visini 2. 225,75 eurov in za nakup didakticnega materiala 2.498,91 evrov. Stanje 

na racunu Solskega sklada na dan 31 . 8.2023 je 3.966,67. 

Ciani predlagajo, da tudi v letosnjem solskem ostane mozna donacija starsev v vrednosti 2 evrov, 5 
evrov ali v poljubnem znesku. 

5. sklep: Starsem (ki zelijo) se 1x letno poslje poloznica za placilo solskega sklada. Visina placila 

(2 evra, 5 evrov ali drugo) je dolocena po predhodnem vprasanju starsa. Placilo poloznice je 
prostovoljno. 

Ciani Sveta sole podajo vprasanje ali lahko tudi oni pripeljejo papir in karton v kontejner, kjer se zbira 
star papir. 

Predsednica Solskega sklada Jasna Bezjak Zavrsnik pojasni, da bode zelo veseli v kolikor bode starsi 

pomagali zbirat papir in ga vozili v kontejner. Poraja se vprasanje kako je s kartonom. Ker predsednica 

Solskega sklada nima natancnih informacij koliko kartona se lahko odlozi v kontejner, da se pri tern ne 

zniza vrednost papirja borne o tern povprasali in odgovor poslali clanom Sveta starsev na elektronski 
naslov. 

K 9) Namestnica predsednika pri seznanitvi z LDN 2023/2024 preda besedo pomocnici ravnateljice 

Simoni Uranc. Simona na kratko povzame LDN, ki so ga clani Sveta starsev prejeli v sklopu gradiva. 

Pojasni, da so letos trije prvi razredi, da se soocajo s problematiko pomanjkanja uciteljev. Poudari, da 

so v letni delovni nacrt tudi letos vkljucili mnoge dneve dejavnosti, izlete izven Koroske regije in sole v 

naravi. Simona poudari, da se trudijo cim nizat stroske teh dejavnosti, kar pa je tezko, najvecji dvig cen 
se kaze pri prevozih ucencev. 

Predsednica pozove navzoce clane, da podajo morebitne pripombe na pregledan LDN za solsko feto 
2023/2024. 

Navzoci na LDN 23/24 nimajo pripomb. 

VPRASANJA 

• Clanica sveta Starsem poda mnenje, da je izredno pohvalno, da ucenci prvih razredov v 
podaljsanem bivanju hodijo veliko ven in prosi, da bi to prakso obdrzali tudi, ko bode temperature 
nizje, kajti veliko zraka in svezi zrak zelo dobro vplivajo na ucence. 



• Clanica Sveta starsev izpostavi problem jutranjega varstva za otroke, ki so starejsi od 7 let. 
Pomocnica ravnateljice pove, da ja jutranje varstvo financirano same za otroke 1. razreda, 
vendar pa kljub temu obstajajo izjeme. Potrebno je podati pisno vlogo oz. prosnjo, ki se potem 
resuje individualno na podlagi okoliscin posameznega starsa/otroka. Vsi ucenci so dobrodosli 
take zjutraj, kot po pouku. 

• Ciani Sveta starsev podajo mnenje glede spremljevalca za otroka, ki obiskujejo prvi razred. V 
skupni debati ne pridejo do zakljucka zakaj ucenec, ki gre na kombi in ga ta pripelje do sole 
potrebuje spremljevalca. Pomocnica ravnateljice prebere zakon, ki to doloca, hkrati pa 
predlaga, da se s tern vprasanjem obrnejo na obcino. 

• Ciani Sveta starsev podajo mnenje, da se jim parkirisce in obracalisce, kjer kombiji obracajo, ne 
zdi varno, se posebej sedaj, ko otroci zapuscajo solo pri stranskem izhodu. Pomocnica 
ravnateljice pove, da vozniki parkirajo same na zgornjem delu omenjenega parkirisca in da jih 
bo na to se enkrat opozorila. 

• Clane Sveta starsev zanima, ce se lahko ucenec izpise iz rap programov. Simona Uranc pojasni, 
da se naj starsi obrnejo na njo in bode skupaj uredili izpis ali zamenjavo dolocene vsebine. 

• Clane Sveta starsev zanima zakaj morajo ucenci 1. razredov zraven na kosilo, ceprav tega 
nimajo narocenega. Pomocnica ravnateljice pojasni, da nima na voljo uciteljev, ki bi lahko v tern 
casu pazili na ucence, ki nimajo narocenega kosila. 

• Ob tern namestnica predsednika omeni tudi, da prihaja v kuhinji do zavrzene hrane in da je 
potrebna skrbnost pri odjavi malic in kosil v primeru odsotnosti ucencev. Ciani se strinjajo, da je 
potrebno vloziti trud v to, da starsi odjavljajo kosila pravocasno v kolikor ucenec ne bo jedel 
oziroma pozivajo ucence, da v kolikor imajo naroceno kosilo, tega tudi prevzamejo in pojedo. 

• Med clani Sveta starsev se pojavijo vprasanja (glede na pripombe ucencev), ali se za krompirjev 
pire in palacinke uporablja ze pripravljena zmes. 
Pomocnica ravnateljice pojasni, da koliko je njej znano, se instant pripravki ne uporabljajo. O 
zadevi se bo pozanimala in odgovore poslala clanom Sveta starsem. 

• Odsotna clanica je Svetu starsev posredovala sporocilo na elektronski naslov tajnistva v 
katerem sprasuje. Ce je mozno, bi bile super, da se pri zadnjem izhodu iz garderobe prvosolcev 
uredi potka, ki vodi od vrat do travnika oziroma parkirisca. Trenutno so tam trije "robniki", preko 
katerega je zelo tezko oziroma skoraj nemogoce zapeljati vozicek. 
Pomocnica ravnateljice pojasni, da je to odvisno od financnih sredstev, ki jih sola dobi s strani 
obcine, pot pa je urejena iz druge strani, kjer je mozen dostop z vozickom. 

Sejo smo zakljucili ob 18.00. 

Zapisala: Namestnica predsednik Sveta starse · 
Monika Mravljak Nadja 
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